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7 ~ .ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdé s

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrnak

„Mi lesz a betegek jogaival?”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Fidesz a kórházi érdekcsoport kezdeményezésére, de az el őző ciklus reformjai elleni

„dührohamban” szétverték a betegeket jogaikban védő Egészségbiztosítási Felügyeletet ,

valamint a területi betegjogi képvisel ők felkészítését szervező Betegjog i

Közalapítványt . Előbbi állítólag „feleslegesen zaklatta a kórházakat”, utóbbit

valószínűleg az alapító elnök baloldali politikai elkötelezettsége miatt kellet t

megszüntetni . A létrehozni tervezett Országos Betegjogi Központ csak a nevében ígér

jogutódlást, fontosabb feladata lesz az orvosok megvédése az „indokolatla n

támadásoktól” .

Mi lesz a betegek jogaival ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2011 . október 11 .

országgyűlési képvisel
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